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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «Gevoel dat het heftiger wordt» (ingezonden 
13 november 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Gevoel dat het heftiger wordt» over 
de vele storingen en treinvertragingen in het noorden van Nederland?1 

Vraag 2
Herkent u zich in de typering dat spoorbeheerder ProRail op het spoor in het 
noorden van Nederland «waardeloze kwaliteit» levert? Zo nee, waarom niet? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Kunt u toelichten wat de oorzaken waren voor de storingen op de lijn 
Roodeschool-Groningen dit jaar? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat regionale overheden, de aanbestedende partijen in het 
openbaar vervoer, als gelijkwaardige gesprekspartners van ProRail mee 
moeten kunnen praten over het beheer en onderhoud door Prorail, nu dit van 
invloed is op de prestaties in de door hen verleende concessies en het niveau 
van veiligheid? Zo nee, waarom niet? Welke indicatoren worden op het spoor 
gehanteerd voor wat betreft punctualiteit en veiligheid en worden deze in 
samenspraak met de regionale overheden opgesteld? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Hoe wordt de hogere gebruiksvergoeding doorberekend aan de verschillende 
vervoerders op het spoor en ondervinden regionale vervoerders hier relatief 
nadeel van? 

Vraag 6
Bent u bereid om deze vragen te beantwoorden vóór het algemeen overleg 
Spoorveiligheid/ERTMS op 27 november 2014?

1 Dagblad van het Noorden van 11 november 2014
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